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Avdeling Hovedlaget 
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Tilstede: 
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Forvik, Atle Olav Sognli og daglig leder Anders Skjøld 

Meldt fravær Hermann Lund, Trine Eggan Andersen og Kari Fossvoll 
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Sak nr. Begrunnelse Vedtak 
 

27/24 
 

 
Referat styremøte 23.09.24 

 
 

 
Referat fra styremøte 21.08.24 godkjent 
 

 
28/24 

 

 
Orienteringssaker; 
 
Økonomi 

- Daglig leder og Atle O. Larsen orienterte 
kort om den økonomiske situasjonen i 
OIF. 

- Daglig leder og Atle O. Larsen tar en 
runde med Optimal Regnskap for purring 
av åpne poster for kunder. 

 
Status AU 

- Utstyr turn Orklahallen 
o Eivind Selven orienterte om 

foreløpig prosess mellom OIF og 
Orklandbadet. 

o Utleiekontrakt fra Orklandbadet 
er revidert for eksterne utleie av 
basishallen 

o AU i samarbeid med 
turnavdelingen fører videre dialog 
med Orklandbadet 
 

- Harmonisering av halleie 
o Eivind Selven orienterte om 

prosessen sammen med 
harmonisering av halleie i 
Orklandbadet KF. 

o AU i samarbeid med 
svømmeavdelingen tar videre 
prosess med Orkland Kommune 
og Orklandbadet KF. 

 
- Kontrollkomiteen 

o Daglig leder orienterte om at AU 
de siste årene mellom årsmøtene 
har hatt et møte med 
kontrollkomiteen for oppfølging 

 
 
 
Orienteringssakene tas til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



fra årsmøte.  
o AU vil innen kort tid 

gjennomføre et slikt møte med 
kontrollkomiteen  

 
- Ulvåsveien 

o Orkland kommune avtalte 
tidligere i sommer at de ønsket et 
møte med OIF vedr. Ulvåsveien 
og fremtiden.  

o Daglig leder purrer på kommunen 
for fastsettelse av møte innen kort 
tid 

 
- Medlemssystem 

o Daglig leder orienterte kort om 
dagens medlemssystem i OIF. 

o Hovedstyret gir daglig leder 
mandat til å utrede muligheten til 
å se på et nytt medlemssystem for 
OIF i dialog med avdelingene. 

 
- Sponsoravtaler 

o Daglig leder orienterte om saken 
 
IKAS 

- Atle O. Larsen orienterte om status i 
IKAS 

 
VA prosjekt Ulvåsen 

- Daglig leder orienterte om status for 
prosjektet, og videre fremdrift. 

 
Status politiattester 

- Daglig leder orienterte kort om ny 
politiattesttjeneste 

 
Status barneidrett 

- Status quo 
 
Status utstyr 

- Status quo 
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Saker 
 
 

- Overføring av regnskapsavtale fra 
Optimal Regnskap til LS Regnskap AS 

o Eierne i Optimal Regnskap AS 
har bestemt seg for å dele opp 
virksomheten, hvor Ørnulf 

  
Vedtak: 
 
 

- Hovedstyret vedtar at LS Regnskap 
AS overtar regnskapsføringen for 
Orkanger IF 
 
 



Lindset og Beate Sellie skiller ut 
sine eierandeler til et nytt 
regnskapsbyrå, LS Regnskap AS. 
De ønsker å ha med Orkanger IF 
som kunde inn i det nye 
selskapet.  

 
- VA prosjekt Ulvåsen fordeling av 

kostnader  
o Prosjektet med å erstatte og få på 

plass ny rensestasjon i Ulvåsen 
pluss andre kostnader tilknyttet 
Va prosjektet, har hatt en kostnad 
for OIF på kr 250 000,-. 
Prosjektleder og daglig leder er i 
en prosess med å utarbeide 
søknader for å få inn støttemidler 
til prosjektet.  

o AU foreslår en lik fordeling av 
kostnadene mellom avdelingene 
hovedstyret – ski – orientering og 
Ulvåshytta. 

 
- Ansettelser OIF 

o Trenere/instruktører i OIF 
o Hovedtrener fotball 

 
 
 
 
 
 
 
 

- Innkjøp av utstyr turn 
o Turn ønsker å kjøpe inn 8 stk. nye 

løpekasser for å erstatte 
eksisterende løpekasser de har. 
Dette er en anslått samlet verdi på 
kr 60 000,- + mva. 

 
 

- Firmabil OIF 
o Leasingavtale med eksisterende 

firmabil i OIF utløper ved nytt år. 
Møller Bil Orkdal har utarbeidet 
et nytt forslag på leasingavtale for 
ny bil for de kommende 3 årene. 

 
 

- Fotballavdelingen 
o Hovedstyret har utarbeidet en 

liste med nødvendige oppgaver 

 
 
 
 
 
 

 
- Hovedstyret vedtar en lik fordeling 

av kostnadene tilknyttet VA 
prosjektet i Ulvåsen mellom 
hovedstyret – orientering – ski og 
Ulvåshytta. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Hovedstyret vedtar at hovedstyret 
ønsker å fremlegge dette som en 
årsmøtesak til årsmøte i mars. 

- Hovedstyret forbereder et skriv til 
avdelingene om saken. 

- Hovedstyret gir fotballstyret fullmakt 
til å inngå avtale med ny hovedtrener 
innenfor skisserte rammer 
 
 
 
 

- Hovedstyret gir turn godkjennelse til 
innkjøp av 8 stk. løpekasser innenfor 
skissert kostnadsramme. 
 
 
 
 
 

- Hovedstyret vedtar å inngå ny 3 
åring leasingavtale på firmabil med 
Møller Bil Orkdal.  
 
 
 

 
- Hovedstyret vedtar å oversende liste 

med nødvendige oppgaver/spørsmål 
til fotballavdelingen. 



og spørsmål til fotballstyret. 
 
 
 
 
 
 

Fotballavdelingen har innen 14 
november med å oppfylle vedlagte 
oppgaver. Om dette ikke innfris 
innenfor fristen, vil hovedstyret ta 
over driften av avdelingen inntil et 
nytt styre er på plass. 
 
Eivind Selven ringer leder i 
fotballavdelingen for å informere om 
vedtaket, og oversender deretter 
brevet til fotballstyret. 
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Eventuelt 
 
Neste styremøte tirsdag 3 desember kl. 18.00 i 
flerbrukshuset 
 
Årlige julemøtet blir i Ulvåshytta torsdag 12 
desember kl. 19.00 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
Orkanger 07.11.2024 
 
 
 
   
.....................................  ...........................................  ……………………..     
Eivind Selven    Atle Olav Larsen   Per Erik Gjeldstad 
 
 
 
……………………… …………………………..  …………………….. 
Oda Sterten   Hege Berg    John Forvik 
 
 
 
 
……………………  …………………………..   
Atle Olav Sognli  Daglig leder Anders Skjøld     
 
 
 
 
 
 
 


